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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést 1500 órakor megnyitja.  Bejelenti, hogy Antal Ferenc 
képviselő úr igazoltan van távol, Varga Béla képviselő úr pedig jelezte, hogy később 
fog érkezni. A meghívóban jelzett napirendeket javasolja tárgyalásra - azok 
sorrendjének bizonyos cseréjével -, továbbá sürgősségi javaslatként kéri napirendre 
felvenni a következőket: az ÉMOP-3.1.2/E-11 „Településrekonstrukció az árvíz 
sújtotta településeken” tárgyú pályázat benyújtására vonatkozó előterjesztést, a 
Hollókőtől Murányig kerékpáron-határon átnyúló kerékpárút hálózat Szécsény 
közigazgatási területén haladó szakaszaira vonatkozó tulajdonosi és kezelői 
nyilatkozat megadására vonatkozó javaslatot, valamint beadvány érkezett a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft-től 2 fő foglalkoztatott bértámogatására. Jelzi, hogy a 
lakásvásárlási kérelem és személyi ügy megtárgyalására, mivel az érintett 
hozzájárulása nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen történő tárgyalásra, zárt ülés 
elrendelését fogja indítványozni. Kérdezi, hogy van-e valakinek kiegészítő javaslata? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az egyebek napirendben szeretne tájékoztatást adni a Remondis per lezárásáról.   
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Szintén az egyebekben szeretne néhány lakossági bejelentést tolmácsolni. 

Stayer László polgármester 

A fenti kiegészítésekkel együtt bocsátja szavazásra a napirend elfogadását. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1.  Indítvány zárt ülés elrendelésére 
2.  Előterjesztés az ÉMOP-3.1.2/E-11 „Településrekonstrukció az árvíz sújtotta 

településeken” tárgyú pályázat benyújtására 
3.  Előterjesztés a képviselő-testület II. félévi munkatervére  
4.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 

és Szakközépiskolában indítható osztályok számának módosítására és a 
2011/2012. tanévi órakeret meghatározására  

5.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola SZMSZ-ének módosítására 

6.  Előterjesztés Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár SZMSZ-ének 
módosítására 

7.  Előterjesztés Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat SZMSZ-ének és szakmai programjának módosítására 

8.  Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítására  
9. Előterjesztés az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló rendelet módosításáról 
10. Előterjesztés az alapfokú művészetoktatási feladatok átadásával kapcsolatos 

megállapodás jóváhagyására  
11.  Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 

társulási megállapodásának jóváhagyására 
12.  Előterjesztés a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társuláshoz való 

csatlakozásról  
13.  Előterjesztés a Dalkia Energia Zrt-vel megkötött hőszolgáltatási szerződés 

meghosszabbítására 
14. Előterjesztés a támogatási kérelmek elbírálására 
15.  Egyebek: 
 15.1. Előterjesztés a Hollókőtől Murányig kerékpáron - határon átnyúló 

kerékpárút hálózat Szécsény közigazgatási területén haladó szakaszaira vonatkozó 
tulajdonosi és kezelői nyilatkozat megadására 

 15.2. Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. beadványa 2 fő foglalkoztatott 
bértámogatására  

 15.3. Tájékoztató a temetőben történt fakivágásokkal kapcsolatban 
 15.4. Képviselői tájékoztatók (hozzászólók: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta 

alpolgármester, Smelkó István képviselő) 
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Napirend előtti tájékoztató: 

Stayer László polgármester 

Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2011. május 25-én tartottuk, az azóta történt 
fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Május 26-án reggel, a jegyző asszonnyal együtt vettem részt a Rákóczi Napok 
megnyitó eseményén, mely egy nagyon kedves és színvonalas műsor volt. A további 
napokon tartott rendezvényeken – mivel másnap Lengyelországba utaztunk egy 
delegációval - képviselőtársaim vettek részt, és nagyon pozitív visszajelzéseket 
kaptam, úgyhogy szívből gratulálok az intézmény vezetőjének, és kérem, adja át ezt a 
gratulációt a tantestületnek, a szülőknek és gyermekeknek is.  
- Ugyanezen a napon Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának 
ülését tartottuk. 
- Május 27-től 30-áig egy népes delegációval a lengyelországi Niepolomiceben 
jártunk, ahol együttműködési megállapodást írtunk alá a polgármester úrral a két város 
lakossága közötti baráti kapcsolatok kialakításának, a diák, kulturális és 
sportcsoportok cseréjének, és a helyi hatóságok tapasztalatcseréje, illetve baráti 
kapcsoltok kialakítása érdekében. Nagyon színvonalas rendezvényen vettünk ott részt, 
és reményeink szerint a hídavató ünnepségre hamarosan visszahívhatjuk a lengyel 
település vezetőit, művészeti csoportját.  
- Május 31-én Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Közhasznú Kft 
taggyűlésén vettem részt, melyen a 2010. évi beszámolót fogadtuk el. Ugyanezen a 
délután rendkívüli zárt testületi ülést tartottunk. 
- Június 4-én a címzetes főjegyző asszonnyal együtt a karancslapujtői általános 
iskolában jártunk, ahol egy művészeti iskola is működik, és szerettünk volna 
tapasztalatokat gyűjteni, és erről egyeztettünk az intézmény vezetőjével.   
- Június 2-án érkeztek meg vendégeink a testvértelepülésekről, őket fogadtuk a 
hivatalban képviselőtársaimmal együtt. Ezen a napon tartottuk a pedagógusnapi 
ünnepséget is az óvoda épületében.  
- Június 3-án Losoncon voltunk  Smelkó István képviselő úrral az Ipoly-hidak és az 
Ipoly-völgyi vasúthálózat fejlesztése témakörében tartott konferencián.  
- Június 4-én szombaton tartottuk a Városnapot. Nagyon színvonalas rendezvény volt, 
úgyhogy itt köszöni meg a szervezőknek a munkát. A Városnapért Egyesületet külön 
is köszöntöttük, mert jubiláltak, bízom benne, hogy az erejük továbbra is összetartja 
őket, és megmarad ez a rendezvényünk.    
- Június 6-án Szécsény és Vonzáskörzete Közbiztonságáért Közalapítvány kuratóriumi 
ülését tartottuk. Itt döntöttünk a városban remélhetőleg minél hamarabb megvalósuló 
térfigyelő rendszer támogatásáról. Elég jelentős összeggel fogja az alapítvány 
támogatni ezt a beruházást. Délután Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Kft 
taggyűlésén vettem részt.  
- Június 8-án vendégünk volt Tállai András önkormányzati államtitkár úr. A kistérség 
polgármestereivel fogadtuk őt, az önkormányzatok jelenéről, jövőjéről tartott egy 
tájékoztatást.  
- Június 10-én Salgótarján Városgazdálkodási és Üzemeltetési Kft. képviselőjével, 
Bodnár Benedek ügyvezető igazgató úrral egyeztettünk, majd a napirendek között is 
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szereplő, pályázati lehetőségekről. Jelenleg ez a cég végzi a kommunálishulladék 
szállítást településünkön. 
- Június 12-én a Palóc Szőttes Kulturális Napokon Hollókőn, majd másnap 
Nógrádsipeken vettünk részt ennek a rendezvénysorozatnak a második állomásán. 
- Június 14-én Smelkó István képviselő úrral  Salgótarjánban jártunk, ahol egy 
konferenciát tartottak a Szécsény-Hollókő-Ipolytarnóc turisztikai tengely jelenéről, 
jövőjéről, fejlesztési lehetőségeiről.  
- Június 14-én délután Pösténypusztán lakossági fórumot tartottunk, ahol az épülő 
Ipoly-híd, illetve a település úthálózatának felújításáról tartottunk egy tájékoztatót, 
illetve gyűjtöttük össze az esetleges problémákat.   
- Június 14-én volt a gimnázium tanévzáró ünnepsége, ahol Sümegi Tamás 
alpolgármester úr képviselte az önkormányzatot.   
- Június 15-én az általános iskola tanévzáró ünnepségén vettünk részt. 
- Június 16-án a Cigány Kisebbségi Önkormányzat elnökével, illetve az Országos 
Roma Önkormányzat képviselőjével, Jónás Gábor úrral tartottunk egy megbeszélést, 
majd az ÉMOP pályázattal kapcsolatban egyeztettem a pályázatíró cég képviselőjével.   
 - Június 18-án a Palóc Szőttes Kulturális Fesztivál újabb állomásán, Szécsényben, 
kiállítás megnyitóra került sor, illetve ezen a napon volt a Múzeumok Éjszakája, ami 
nagyon látványos rendezvény volt, sokan voltak, és a résztvevők nagyon jól érezték 
magukat. Szintén szívből gratulálok a szervezőknek!  
 - Június 19-én vasárnap délelőtt címzetes főjegyző asszony és képviselőtársaim 
társaságában, a szécsényi zsidó temetőben emlékeztünk a holokauszt áldozataira. 
- Június 20-án a salgótarjáni Szent Lázár Megyei Kórház főigazgató főorvosával Dr. 
Bercsényi Lajossal, illetve delegációjával találkoztunk, ahol a tüdőgondozó jövőjéről 
egyeztettünk. Ezt a szolgáltatást valószínűleg teljesen át fogja venni az új 
egészségügyi centrum, s ezért kezdeményeztük, hogy abból az önkormányzati 
ingatlanból a tüdőgondozó vonuljon ki, és szeretnénk majd ezt az ingatlant a 
későbbiek folyamán értékesíteni.  
- Június 21-én megalakult a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati 
Társulásunk. Ezzel kapcsolatban lesz majd egy előterjesztés is.   
- Július 24-én Salgótarjánban Nógrád Megyei Kereskedelmi és Iparkamara 
konferenciáján vettem részt, ahol a szakképzésről hallgattam meg nagyon értékes 
előadásokat, és remélhetőleg komoly előrelépés lesz a következő időszakban a 
szakképzés terén országosan is és településünkön is. 
- Július 25-én „Szent Iván Éji Futás” rendezvény volt, és gratulálok azoknak, akik 
nagyon komoly teljesítményt nyújtva sok-sok kilométert lefutottak az nap. Szívből 
gratulálok a szervezőknek is, mert nagyon színvonalas rendezvény volt, nem csak 
megyei, hanem határon túli vendégeink is voltak. Jó szívvel ajánlom mindenkinek, 
hogy látogasson le a Robinson-szigetekre, mert nagyon kellemes, szép környezet, és 
nagyon hasznosan lehet ott eltölteni az időt.   
- Ugyanezen a napon volt az Állatvédő Egyesület rendezvénye is, ami az eső miatt egy 
hónappal ezelőtt elmaradt. Nagyon színvonalas rendezvény volt ez is, és nagyon 
szimpatikus az, hogy civil kezdeményezésre egy ilyen rangos rendezvényt tudunk 
megvalósítani itt a városban. Szívből gratulálok a rendezvény szervezőinek! 
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Tájékoztatom továbbá Képviselőtársaimat, hogy az május 25-én tartott testületi ülésen 
hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket megtettük. Tisztelettel 
kérem, hogy tájékoztatómat fogadják el! 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
1. Indítvány zárt ülés elrendelésére 

Stayer László polgármester 

Mint az ülés elején jelezte lakásvásárlási kérelem és személyi ügy megtárgyalására, 
mivel az érintett hozzájárulása nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen történő tárgyalásra, 
zárt ülés elrendelését indítványozza. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
164/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete lakásvásárlási 
kérelem, és személyi ügy megtárgyalására, mivel az érintett 
hozzájárulása nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen történő tárgyalásra, 
az Ötv. 12. § (4) bekezdés b) pontja és az SZMSZ 20. § (2) bekezdése 
alapján zárt ülést tart. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester 

 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 

 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy a zárt ülésen a képviselő-testület az alábbi határozatokat 
hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
165/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Répás Sándor 
kérelmére, az általa lakott, Szécsény, Rákóczi út 92. 2 lh. 2. emelet 8. 
ajtószám alatti lakást értékesíti részére.  
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A képviselő-testület az ingatlanforgalmi értékbecslésben megállapított 
összegből Hatszázezer forint kedvezményt ad a bentlakó bérlőnek, így 
a lakás vételárát 3.000.000 Ft-ban határozza meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi 
szerződés aláírására. 
        
Határidő: azonnal és értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

Műszaki osztályvezető 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
166/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Hanczik 
Lászlónak (lakcíme: 3100 Salgótarján, Gizella út 16.), a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
ügyvezető igazgatójának 2011. június 30-ig szóló munkaszerződését 
2011. augusztus 31. napjáig meghosszabbítja. 
 
A Képviselő-testület Hanczik László havi személyi alapbérét 
változatlanul bruttó 200.000 Ft összegben állapítja meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződés 
aláírására. 
        
Határidő: azonnal és értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

 
 
Megérkezett az ülésre Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban 8 fő. 
 
 
2.  Előterjesztés az ÉMOP-3.1.2/E-11 „Településrekonstrukció az árvíz sújtotta 

településeken” tárgyú pályázat benyújtására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az eredetileg megküldött előterjesztésben szereplő összegek, a pályázat előkészítése 
folyamán időközben bizonyos mértékig változtak, ezért kéri Horváth Róbert 
osztályvezető urat, hogy erről adjon tájékoztatást a képviselő-testületnek, mivel ő az, 
aki napi kapcsolatban áll a pályázatíró csapattal. 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A tervek és a részletes kimunkálás is elkészültek. A területen burkolásra kerülnének a 
még nem burkolt árkok, valamint a Batthyány és az Avar utca kerülne teljes egészében 
felújításra. Az építés kiviteli költsége 58 millió forint lenne, és ehhez még jó néhány 
költség jönne hozzá, többek között például a közbeszerzési eljárás lebonyolításának, a 
könyvvizsgálatnak, az engedélyezési eljárásnak a költsége, a menedzsment, az építési 
műszaki ellenőr költsége, így ezekkel együtt a bruttó bekerülési költség 70 milli forint. 
Ezt a költségkalkulációt az ülés elején kiosztotta a képviselőknek. A pályázat 95 %-os 
támogatottságú, tehát 3.500 E Ft saját erőt kell vállalni az önkormányzatnak. Elmondja 
még, hogy része ennek a pályázatnak a patak és az árok találkozásánál lévő zsilipelő 
műtárgy, töltésemelés a kertek védelme érdekében, tehát egy előzetes védelmet is 
jelentene árvíz esetén. Kiegészítésként, bár nem ennek a feladatnak a része, de 
tájékoztatásul elmondja, hogy elkészült és engedélyezési eljárás alatt van a Szentlélek-
patak meder átalakítása, ugyanis sok kifogás volt azzal a bizony U-szelvénnyel, így 
ugyanolyan trapéz alakú lenne, mint a híd alatti szakaszon. Az önkormányzat által 
tervezett munkákkal egy időben, várhatóan ezek is elkészülnek.  

Stayer László polgármester 

Annyit mondana még el kiegészítésül, hogy van a benzinkúttól a Szentlélek-patakig 
érő árok, annak egy bizonyos része elvileg nem tehető bele a pályázatba, de azt is 
bevállaltuk, hogy benne legyen. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az az árok, belterületi árokként kezdődik, külterületiként folytatódik és a patakhoz 
becsatlakozásnál ismét belterületi. A pályázatíró és a tervező véleménye szerint 
beszámítható lesz a pályázatba ez, az 1,7 millió forintos profilozás, de ez majd a 
támogatási szerződés aláírásakor fog egyértelművé válni. Amennyiben nem, akkor ez 
az 1,7 millió forintos költséget a 3,5 millió forintos saját erő fölött kell bevállalni.  

Stayer László polgármester 

Úgy gondolja, ha valamit megcsinálunk, akkor azt csináljuk meg tisztességesen, tehát 
ezt be kell vállalni. Nagyon bízik benne, hogy ez a pályázat sikeres lesz, és abban is, 
hogy a másik két településnek, Nagylócnak és Nógrádsipeknek is sikeres lesz a 
víztározó létesítésére beadott pályázata, és akkor ilyen jellegű problémával ezután nem 
találkozunk, és nem kell megélniük a Tugárban lakóknak egy olyan szörnyű időszakot, 
mint az előző nyáron lévő árvíz miatt volt. Úgyhogy kéri a képviselő-testület 
támogatását a pályázat benyújtásához, mellyel egy nagyon komoly beruházás 
valósulhatna meg, aránylag kicsi önerővel.  
Ezt az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, s mivel nincs jelen az 
ülésen a bizottság elnöke, Juhász Miklós képviselő urat, a bizottság tagját kéri meg 
arra, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság a tegnapi ülésen tárgyalta meg az előterjesztést, és elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. A bizottság ezt a határozatát 4 igen, egyhangú 
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szavazattal hozta meg. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi képviselőtársait, van-e kérdése, hozzáfűzni valója valakinek. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy ezek az összegek bruttó, vagy nettó összegek?  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Ezek bruttó összegek. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Jelzi még, hogy amikor kész lesznek ezek a tervek, jó lenne, ha az ilyen kiviteli 
terveket letennék az önkormányzathoz. Most is ezt kérné, hogy amikor lesz engedélyes 
kiviteli terv, akkor a majdani kivitelező itt tegye le, hogy láthassák. A műszaki ellenőr 
költségeihez még annyit, hogy a 2 %, ami itt szerepel, ez úgy van meghatározva, hogy 
pont ennyinek kell lennie, vagy van „tól-ig” határ.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tól-ig határok vannak megállapítva ezeknél a költségeknél, és a pályázatíró ezt a 2 %-
ot javasolta. Ennél több is lehetne, nem ez a maximális költség. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

De kevesebb is lehetne.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Persze, biztos lehetne kevesebb is, de ha azt várjuk a műszaki ellenőrtől, ami a 
feladata, akkor azt gondolja, hogy - voltak az önkormányzatnak olyan beruházásai, 
bármikor előfordulhat ilyen, hogy nem úgy működött, mint ahogy esetleg kellett volna 
-, a műszaki embereket is meg kell fizetni alkalmanként azért, hogy jól elvégezzék a 
munkájukat, és meg kell követelni rajtuk.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azt gondolja, hogy az elmúlt beruházásokban a műszaki ellenőrök keményen meg 
voltak fizetve, meg a tervezők is, és úgy gondolja, hogy nem álltak a helyzet 
magaslatán, egyik sem, sok esetben, és annak most az önkormányzat viseli a terheit. 
Kéri, hogyha nyer az önkormányzat ezen a pályázaton, a szerződésbe mindenképpen 
úgy kéne érdekeltté tenni, hogy a műszaki ellenőr, az végezze a munkáját, jöjjön el 
folyamatosan, ne csak a számlázásra, meg ne csak alkalmanként. Neki nem jó 
tapasztalatai vannak ilyen téren. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Úgy gondolja, képviselő úr ismeri az ezzel kapcsolatos véleményét, tehát ebben közel 
egy vonalon vannak. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azért próbálja most mondani, mert ez egy új beruházás lesz, amit most kezdünk és 
fogunk lebonyolítani, ezért is kéri, hogy az illetékes hatóságok, a polgármester úr is 
figyeljen oda ezekre a dolgokra, hogy elkerüljük a későbbi malőröket. Pusztán csak 
ennyi lett volna az észrevétele. Egyébként nagyon örülne neki, ha ez sikerülne, mert 
tényleg nagyon nagy lépést tudnánk tenni afelé, hogy elkerüljük az árvízzel járó 
dolgokat.  

Stayer László polgármester 

Annyit tenne hozzá, hogy nyilván a megkezdett beruházásokat, ahogy vállaltuk, be is 
fejezzük, azokon változtatni már nem lehetett, ami tapasztalataink vannak, az alapján 
fogunk a jövőben eljárni. Tehát valószínűleg, ha valakivel nem vagyunk megelégedve, 
azzal mi már nem fogunk szerződés kötni. Ennek függvényében nagyon 
körültekintően fogunk eljárni mindazon szakemberek kiválasztása tekintetében, amire 
ráhatásunk lehet, hogy mi válasszuk ki. Reméli, mi tudunk majd dönteni arról, hogy ki 
legyen a műszaki ellenőr, ehhez viszont az első lépés, hogy a testületnek hozzá kell 
járulni a pályázat beadásához.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a pályázat benyújtására 
vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
167/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja 
az Észak-magyarországi Regionális Operatív Program keretében 
meghirdetett „Településrekonstrukció az árvíz sújtotta településeken” 
(ÉMOP-3.1.2/E-11 kódszámú) pályázati felhívásra „Szécsény – Tugár 
településrész védelme érdekében végzendő műszaki beavatkozások és 
az árvízkárok helyreállítása” tárgyú pályázat benyújtását. 
 
A fejlesztés költségei: 

Költség megnevezése  Összege (Ft)          
Előkészítés   
engedélyes terv készítése  1.850.000 
engedélyezés   252.000 
közbeszerzés  2 % 1.400.000 
tanulmány   500.000 
Megvalósítás   
menedzsment  2 % 1.400.000 
építési műszaki ellenőr 2 % 1.400.000 
PR 1 % 700.000 
könyvvizsgálat  0,5 % 350.000 
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kiviteli tervezés  2.000.000 
építés   56.648.000 
tartalék  5 % 3.500.000 
Összesen  70.000.000 

 
A fejlesztés forrásai 

 Források  Összege 
(Ft, 2011) 

Saját erő                                                      3.500.000  
ÉMOP-3.1.2/E-11 pályázati támogatás    66.500.000  
A fejlesztés összköltsége                           70.000.000  

 
A Képviselő-testület a felújítás megvalósulásához szükséges önerőt az 
Önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 4/2011.(II.09.) 
rendeletében biztosítja. 
 
Határidő: 2011. június 30. 
Felelős: Stayer László polgármester 
 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat 
benyújtására és a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 
        
Határidő: 2011. június 30. 
Felelős: Stayer László polgármester 

  
 

3.  Előterjesztés a képviselő-testület II. félévi munkatervére  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Az SZMSZ 26. §-a szerint a képviselő-testület rendes üléseit féléves munkaterv szerint 
tartja. A II. félévi munkaterv összeállításához javaslatot kért az SZMSZ-ben 
meghatározott személyektől, szervezetektől. Javaslat nem érkezett, ezért kéri, hogy az 
előterjesztés szerint fogadja el a képviselő-testület a II. félévi munkatervet. Szavazásra 
bocsátja a határozati javaslatot, és kéri, hogy aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

168/2011.(VI.28.) számú határozata 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011 II. félévi 
munkatervét a melléklet szerint elfogadja.  
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Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület munkájának 
előkészítésében érdekelteket a munkatervben foglaltakról tájékoztassa. 
        
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
Munkaterv a jegyzőkönyvhöz mellékelve. 

 
  

4.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskolában indítható osztályok számának 
módosítására és a 2011/2012. tanévi órakeret meghatározására  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Zsolnai Györgyné igazgató 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti az ülésen megjelent Zsolnai Györgyné igazgató asszonyt, és 
kérdezi, hogy az írásos előterjesztéssel kapcsolatban kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Az osztályok számának változására a beiratkozás után kialakult tényleges helyzet miatt 
van szükség, e szerint kéri az indítható osztályok számának meghatározását. Így a 
szécsényi feladatellátási helyen a következő tanévben 2 első osztály indul. Az 
órakeretnél pedig a közoktatási törvényben előírtaknak megfelelően kérték 2011/2012. 
tanévre vonatkozó óraszám meghatározását. 

Stayer László polgármester 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kéri elnök 
urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság három jelenlévő tagja egyhangú szavazással javasolta az 
előterjesztés elfogadását a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is 
megtárgyalta, kéri Juhász Miklós képviselő urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja az előterjesztés elfogadását, 
tartózkodás és ellenszavazat nem volt. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e kérdés, vélemény az 
előterjesztésben foglaltakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, először az indítható osztályok számának módosítására 
vonatkozó határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
169/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
54/2011.(II.22.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja:  
 
A 2011/2012. tanévben a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola intézmény-
egységeiben  
- a szécsényi feladatellátási helyen 2 első osztály  
- a nagylóci feladatellátási helyen 3 osztály és 1 napközis csoport  
indítását engedélyezi.  

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Zsolnai Györgyné intézményvezető 

        

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a 2011/2012-es tanévi órakeretek meghatározására vonatkozó, 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
170/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, a Szécsény-
Nagylóc-Nógrádszakál Közoktatási Intézményi Társulás - közös 
fenntartó - által fenntartott a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
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Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 2011/2012-es tanévi 
órakeretét, mint az intézmény felügyeleti szerve az alábbiak szerint 
hagyja jóvá: 

1. Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a szécsényi II. 
Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola (Szécsény, Magyar út 15.) telephelyére a 18 iskolai 
osztály és 8 napközis csoport indítását engedélyezi, heti órakerete 
817,27 óra.  
 
2. II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola (Szécsény, Rákóczi út 90.) telephelyére 15 iskolai 
osztály indítását engedélyezi és heti órakeretét 644,85 órában állapítja 
meg.  
 
3. II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola nagylóci telephelyére 3 osztály (1.és 2. 
évfolyamon önálló osztály és 3-4. évfolyamon összevont osztály), és 1 
napközis csoport indítását engedélyezi, heti órakeretét 113,0 órában 
állapítja meg.  
 
 4. II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola nógrádszakáli telephelyére 1-4. évfolyamon 
összevonásban 1 osztály és 1 napközis csoport indítását engedélyezi, 
heti órakeretét 61,2 órában állapítja meg.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
        
 
5.  Előterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakközépiskola SZMSZ-ének jóváhagyására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Zsolnai Györgyné igazgató 

Stayer László polgármester 

A jogszabályi változásoknak megfelelően több alkalommal módosításra kerültek az 
intézmények alapító okiratai, így az oktatási-nevelési intézményünké is. Ezeket a 
változásokat a költségvetési szervek szervezeti és működési szabályzatának általános 
rendelkezései között is át kell vezetni, ezért kerültek a mai ülésen előterjesztésre.  
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is, kéri 
elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság az iskola SZMSZ-ének módosítását megtárgyalta, és egyhangú 3 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, van-e valakinek kérdése az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, szavazásra bocsátja az iskola szervezeti és működési 
szabályzatának módosítását. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.   
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
171/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását, és egységes szerkezetbe 
foglalását.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Intézményvezető 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
6.  Előterjesztés Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár SZMSZ-

ének módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Smelkó István igazgató 
 

Stayer László polgármester 

Először kérdezi Smelkó István igazgató urat, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kiegészítenivalója nincs az SZMSZ-hez, csak annyit szeretne elmondani, hogy az 
iskola könyvtárak most a városi könyvtárhoz tartoznak, de rendezni kell ezt a 
helyzetet, mert ez egy felemás állapot és nem megfelelő sem az iskolai könyvtáraknak 
sem a városi könyvtárnak. Az igazgató asszonnyal már beszélgettek erről a 
kérdéskörről, és valószínűleg újabb SZMSZ módosításra kerül majd sor, ha kikerül a 
városi könyvtár hatóköréből a két iskolai könyvtár. A mostani változások 
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jogszabályokhoz kötődnek, más nem történt, minthogy aktualizálásra került a 
szabályzat.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is. Most, 
mint a bizottság elnökét kéri Smelkó István képviselő urat, hogy ismertesse a bizottság 
javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság egyhangú, 3 igen szavazattal javasolja az intézményi SZMSZ 
módosítás elfogadását a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja, az előterjesztésben 
szereplő módon, a művelődési központ és könyvtár szervezeti és működési 
szabályzatának módosítását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
172/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a Krúdy Gyula Városi Művelődési 
Központ és Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását, és egységes szerkezetbe foglalását.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Intézményvezető 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
7.  Előterjesztés Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat SZMSZ-ének és szakmai programjának 
módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Csák Andrea intézményvezető 
 

Stayer László polgármester 

Köszönti az ülésen megjelent Csák Andrea intézményvezető asszonyt, és kérdezi, 
kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Csák Andrea intézményvezető, Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 

Igen, a szakmai programot szeretné két mondattal kiegészíteni az ellátottak általános 
jogai, valamint a szociális szolgáltatást végzők jogaival kapcsolatban – az 5. oldalon -  
a következők szerint: „A szolgáltatást nyújtó foglalkoztatottak, vagy 
munkaviszonyban állók részére biztosítani kell a munkavégzéshez kapcsolódó 
megbecsülést, emberi méltóságot és személyiségi jogaik tiszteletben tartását. A 
munkáltató köteles megfelelő munkakörülményeket biztosítani, munkájukat 
elismerni.” Kéri, hogy a képviselő-testület ezzel a kiegészítéssel vegye figyelembe az 
előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel összefüggésben. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat szervezeti és működési szabályzatának módosítását és 
egységes szerkezetbe történő foglalását az előterjesztés szerint. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
173/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a Szécsény Kistérség Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását, és egységes szerkezetbe 
foglalását.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Intézményvezető 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a szakszolgálat szakmai programját az intézményvezető asszony 
által ismertetett kiegészítéssel együtt. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
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Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
174/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a Szécsény Kistérség Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai 
programjának módosítását, és egységes szerkezetbe foglalását.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Intézményvezető 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
8.  Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, a címzetes főjegyző asszonynak. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Az alapító okirat módosítását követően a változásokat a polgármesteri hivatal 
szervezeti és működési szabályzatában is át kell vezetni. Kéri a képviselő-testületet, 
hogy az előterjesztésnek megfelelően fogadja el a hivatal SZMSZ-ének módosítását és 
egységes szerkezetbe foglalását. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra a Polgármesteri Hivatal szabályzatának 
módosítását. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
175/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a Szécsényi Városi Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását, és 
egységes szerkezetbe foglalását.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
9. Előterjesztés az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló rendelet módosításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, a címzetes főjegyző asszonynak. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény és ebből eredően a helyi 
önkormányzatokról szóló törvény módosításra került, mégpedig a társadalmi részvétel 
rendeletben történő szabályozása tekintetében. Ez azt jelenti, hogy a szervezeti és 
működési szabályzatunk 53. §-át ki kell egészíteni azzal, hogy az önkormányzati 
rendelet-tervezetet társadalmi egyeztetésre kell bocsátani, melynek keretében az 
állampolgárok, a nem állami és nem önkormányzati szervek, szervezetek a rendelet-
tervezettel kapcsolatosan véleményt nyilváníthatnak az önkormányzat honlapján a 
rendelet-tervezet véleményezésére kialakított oldalon megadott elektronikus 
levélcímen, természetesen az adatkezelés szabályait betartva.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy az SZMSZ módosítására vonatkozó 
rendelettervezetet fogadják el.  

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
rendelettervezetet. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
15/2011.(VI.29.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat és szervei szervezeti és mőködési 
szabályzatáról szóló 12/2011.(IV.20.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 18. § (1) bekezdésében 
és a 103/B. §-ában foglalt felhatalmazás alapján és feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el:  
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1. § 
Az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
12/2011.(IV. 20.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 53. §-a 
a következő (3)-(8) bekezdéssel egészül ki:  
„(3)A (8) bekezdésben foglalt kivétellel az önkormányzati rendelet-

tervezetet társadalmi egyeztetésre kell bocsátani, melynek keretében az 
állampolgárok, a nem állami és nem önkormányzati szervek, szervezetek 
(a továbbiakban: véleményezésre jogosultak) a rendelet-tervezettel 
kapcsolatosan véleményt nyilváníthatnak az önkormányzat honlapján a 
rendelet-tervezet véleményezésére kialakított oldalon megadott 
elektronikus levélcímen.  

(4) Nem vehető figyelembe az a vélemény, amely sérti a közerkölcsöt, a 
rendelet-tervezet tárgyához nem illeszkedik, vagy név nélküli.  

(5) A rendelet-tervezetet úgy kell a véleményezésére kialakított oldalon 
közzétenni, hogy a tervezet céljához és hatálybalépéséhez igazodóan a 
véleményezésre jogosultaknak elegendő idő álljon rendelkezésre a 
tervezet érdemi megítéléséhez, a vélemények kifejtéséhez.  

(6) A beérkezett vélemények, a véleményezésre jogosult nevének és e-mail 
címének kezelése a véleményezett rendelet hatálybalépésétől számított 1 
évig történik. Az adatkezelés magában foglalja az említett adatok 
gyűjtését, tárolását, közzétételét, felhasználását és törlését is.  

(7)  A véleményezésre jogosultak széles körét érintő rendelet-
tervezettel kapcsolatos vélemények megismerése érdekében a 
Polgármesteri Hivatal lakossági fórumot szervezhet.  

(8) Nem kell társadalmi egyeztetésre bocsátani  
a)  az állami támogatásokról, a költségvetésről, a költségvetés 

végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet,  
b)  az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályait 

meghatározó, a köztisztviselői jogviszonyban állók munkavégzésével és 
juttatásaival kapcsolatos önkormányzati rendelet-tervezetet, valamint  

c)  a rendelet-tervezetet, ha annak sürgős elfogadásához kiemelkedő 
közérdek fűződik.”  

2. § 
Ez a rendelet 2011. július 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. június 28. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
 
10. Előterjesztés az alapfokú művészetoktatási feladatok átadásával kapcsolatos 

megállapodás jóváhagyására  
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Önkormányzatunk és a Nógrád Megyei Önkormányzat között 2003-tól van egy 
együttműködés, mely szerint a megyei önkormányzat ellátja a művészetoktatási iskola 
működtetését. Ezzel kapcsolatban érkezett megkeresés a megyei önkormányzattól, 
hogy ezt a megállapodást tovább kellene folytatnunk, viszont bizonyos megkötéseket 
kezdeményeztek az együttműködést illetően. Ezen egy kicsit már sikerült finomítani, 
és úgy gondolja, hogy a képviselő-testület előtt álló előterjesztés, az a maximum, amit 
ki lehetett hozni ebből a tárgyalássorozatból. Az előterjesztést megtárgyalta az 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság is. Először Smelkó 
István elnök urat kéri, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság az előterjesztés megtárgyalta, és nem foglaltak állást, mert 
kérdéseik voltak, tudniillik a művelődési központban beruházás zajlik, és emiatt a 
bizottság tagjai olyan kérdést tettek fel, amire saját maga sem tudta a választ megadni, 
mégpedig, hogy nem üti-e a pályázatot ez a fajta megállapodás, amit most készülünk 
aláírni. A bizottság tagjai azt javasolták, hogy a testületi ülésen vesse fel ezt a 
problémát, hogyha a képviselő-testület ennek érzi a realitását, akkor ezt a problémát 
fel kellene vetni az illetékes helyeken. Úgyhogy a bizottság erről a kérdésről nem 
döntött, és nem is javasolják így elfogadásra, hanem állásfoglalást kérnének ebben az 
ügyben. Ennyi volt a bizottság tagjainak véleménye.  

Stayer László polgármester 

Kéri Juhász Miklós képviselő urat, a Pénzügyi Bizottság tagját, hogy ismertesse 
véleményüket, javaslatukat. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság nagyon hosszan tárgyalta ezt a napirendet. A következő 
határozatot a bizottság 4 igen egyhangú szavazással hozta meg: A Pénzügyi Bizottság 
a használat vonatkozásában a döntést mindaddig nem tudja meghozni, amíg a NORDA 
nem nyilatkozik arra vonatkozóan, hogy a pályázati előírásokba a használati jog nem 
ütközik-e. Javasoljuk, hogy a megállapodás-tervezetet úgy fogadja el a képviselő-
testület, hogy a 4. és az 5. pontban foglalt használati jog vonatkozásában elvi 
szándéknyilatkozat kerüljön, és külön szövegezetten egy későbbi időpontban kerüljön 
a használati jog bejegyzésre. Ebben a formában javasolja a bizottság a határozati 
javaslat elfogadását a képviselő-testületnek is. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a bizottsági véleményét. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója 
az előterjesztésben foglaltakhoz. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Annyi hozzáfűznivalója van még ehhez, hogy úgy tudja, még használatbavételi 
engedély sincs a művelődési központ vonatkozásában, és amit felvet a használati jog, 
az olyan szempontból érdekes, hogy ahhoz ez a körülhatárolás, amit a szerződés 
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melléklete is tartalmaz, az eléggé kevésnek bizonyul a földhivatali bejegyzéshez. És 
amennyiben földhivatali bejegyzés fog csatlakozni hozzá, akkor nem csak az kérdéses, 
hogy a mostani pályázat esetében összeütközik-e, hanem arra is ügyelnünk kell, 
hogyha a továbbiakban bármilyen pályázatot szeretnénk beadni, vagy bármit 
szeretnénk a művelődési központban megvalósítani, akkor ahhoz mindig ki kell 
kérnünk az ő hozzájárulásukat, és úgy gondolja, hogy ezt külön szerződésben azért 
lenne szerencsés megfogalmazni, mert akkor pontosan körül tudnánk határolni minden 
lényeges kérdést, és a későbbi jogvitákat is el tudnánk ezzel kerülni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Annyit szeretne még elmondani, hogy a megyei közgyűlés fizet a zeneiskoláért, a 
rezsiköltségek bizonyos százalékát fogja fizetni. Ennek a költségfizetésnek a számítási 
módját viszont szeretné látni, hogy mi alapján fogják ezt kiszámolni. Meg van ez 
fogalmazva a szerződésben, de véleménye szerint általánosan van megfogalmazva, és 
szeretné, ha ez úgy lenne benne, hogy konkrétan lássuk, hogy mi alapján fogják ezt 
kiszámolni. Ez is felmerült az oktatási bizottsági ülésen, hogy a rezsiköltségekhez való 
hozzájárulás mértéke, a kiszámítása nem derül ki ebből.  

Stayer László polgármester 

Van egy-két alapvető dolog. Az egyik alapvető dolog, hogy a Nógrád Megye 
Önkormányzata is rendkívül nehéz helyzetben van, tehát biztos, hogy a működését 
racionalizálnia kell, ezért minden olyan plusz terhet igyekszik lefaragni, ami 
lefaragható. Információink vannak arra, hogy ezt a megállapodást a többi településsel 
– Balassagyarmat, Pásztó – is megkötötték ugyanilyen feltételekkel, mint amit nekünk 
javasoltak, tehát nem vagyunk sem pozitív, sem negatív érelemben kivételezettek. Ami 
megint evidencia, úgy gondolja, hogy eddig is, ezután is, Szécsény városnak szüksége 
van arra, hogy ez a művészeti oktatás itt a városban működjön, és ne kelljen 
Balassagyarmatra, vagy Salgótarjánba járni a gyerekeknek. Ezért az önkormányzatnak 
is plusz terheket kell vállalni. Annyit tud még elmondani, hogy gondolkodnak a 
megoldáson, és semmiféleképpen nem gondolja, hogy ez most egy tíz évig tartó ilyen 
állapot lenne. Mindenképpen szeretne valami alternatív megoldást kitalálni erre, hogy 
hogyan lehetne a jövőben egy kicsit másként működtetni úgy, hogy az ne menjen a 
színvonal rovására. Ezért is próbálna egy kis idős is kiharcolni a megyei 
önkormányzatnál, mert az oktatási törvényben bekövetkező változások, a pedagógusok 
bérek finanszírozásával kapcsolatban is jelentős változások lesznek, ami 
mindenképpen az egész kérdéskör újragondolását igényli, és ebben véleménye szerint 
partnerek lesznek valószínűleg a megyei önkormányzatnál is.  
A maga részéről is azt javasolja, hogy azokkal a kikötésekkel, melyeket a Pénzügyi 
Bizottság megfogalmazott javaslatában, fogadja el a képviselő-testület a határozatot az 
együttműködési megállapodás elfogadásáról, és úgy terjessze a megyei önkormányzat 
elé. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előbb elmondott kiegészítéssel együtt 
bocsátja szavazásra az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
176/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 115. § (5) 
bekezdése, a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv. 86. § (3) 
bekezdése és a 88. § (9) bekezdése alapján átadja Nógrád Megye 
Önkormányzata részére a szécsényi alapfokú művészetoktatási 
feladatok – megállapodás útján – 2011. július 1. napjától 2021. június 
30. napjáig történő ellátását. 
Nógrád Megye Önkormányzata a feladatokat a Rózsavölgyi Márk 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Szécsényi Tagintézménye 
keretein belül végzi. 
 
2. A Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
szécsényi alapfokú művészetoktatási feladatok átadás-átvételére 
vonatkozó – a határozat mellékletét képező – megállapodás tervezetet 
elfogadja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a címzetes 
főjegyzőt a megállapodás aláírására. 
 
3. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
feladatellátás érdekében hozzájárul a Krúdy Gyula Városi Művelődési 
Központ és Könyvtár a megállapodás mellékletében feltüntetett, 
helyiségei használatának a Nógrád Megye Önkormányzata használati 
jogának az ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzéséhez, abban az 
esetben, ha a NORDA nyilatkozatot ad arról, hogy a használati jog 
bejegyzés nem veszélyezteti a „Szécsény történelmi városmag 
rehabilitációja II. ütem” projektben vállalt kötelezettségek 
(megvalósítási és fenntartási) teljesítését.   
 
Határidő: 2011. június 30., illetve értelemszerű 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
11.  Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 

társulási megállapodásának jóváhagyására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Ahogyan már a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatójában 
említette, megalakult a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás. 
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Az előző testületi ülésen már tárgyalta ezt a témakört a testület, hogy a szennyvíztelep 
korszerűsítésére egy elég komoly pályázati lehetőség nyílik, és hogy ez a pályázat 
beadásra kerülhessen, ezt a társulást létre kellett hozni a kistérségi, illetve néhány 
kistérségen kívüli település önkormányzatának. A társulási megállapodást írásban 
megküldtük, melynek jóváhagyását kéri a képviselő-testülettől. Az előterjesztést 
megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadta az előterjesztést, és a képviselő-
testületnek is elfogadásra javasolják. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy van-e kérdése, hozzáfűznivalója valakinek. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Egy bekezdésre figyelt fel, a V.4.2., a projekt működésének finanszírozása, ebben a 
legmagasabb árat határozza meg a mindenkor hatályos jogszabályi előírások betartása 
mellett, úgy hogy az maradéktalanul biztosítsa a közszolgáltató által működtetett 
víziközmű-rendszer szakszerű és magas színvonalú működtetéséhez, karbantartásához, 
újrapótlásához és az indokolt mértékű fejlesztéséhez szükséges források fedezetét. Ez 
a legmagasabb ár ütötte meg a szemét, ez azt jelenti, hogy nem is térhetünk el lefelé 
ettől a dologtól, hanem a legmagasabb árat kell mindig figyelembe venni itt a 
társulásnak. Megérti azt, hogy a magas színvonalú működtetéséhez, karbantartásához, 
újrapótlásához és az indokolt mértékű fejlesztéséhez szükséges források fedezetét 
biztosítani kell, csak annyi észrevétele van, hogy ez azért más területen is így 
működik, tehát mindenütt a legmagasabb összegeket kellene adni a finanszírozásban, 
tehát az oktatásban, az egészségügyben, a kultúrában és még sorolhatná az összes 
többit, hiszen mindegyik terület alulfinanszírozott. Nem tudja, hogy ennek miért így 
kell szerepelnie, hiszen ha ez így benne marad, akkor nincs mozgástér abban, hogy 
esetleg egy minimumszintet lehetne meghatározni, és ha van, akkor lehetne többet 
adni erre a tevékenységre, de így eleve azt szabja meg a bekezdés, vagyis ez a 
szerződés, hogy a legmagasabb árat kell mindenkor alkalmazni, tehát nincs mozgástér 
ebben.  
Kérdése még, hogy Karancsság is ide fogja hozni a szennyvizét, vagy most is így van? 
És Nógrádszakál? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

A szennyvíztelep felújítás két ütemben folyt, és a második ütemben ők is csatlakoztak, 
és már most is ideszállítanak.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ezt nem tudta, köszöni a választ. 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Smelkó István képviselő úr első kérdésével kapcsolatban fel fogja hívni telefonon 
Máté Csaba divízióigazgatót, és tájékoztatást kér tőle.  

Stayer László polgármester 

Addig, amíg a kért információ megérkezik, szünetet rendel el.  
 
Szünet után. 

Stayer László polgármester 

Smelkó képviselő úr kérdésére, hogy a legmagasabb ár miért így került bele a társulási 
megállapodás tervezetbe, arra a válasz, hogy ez pályázati feltétel, a pályázati kiírás ezt 
írja elő. Viszont, ami megnyugtatónak tűnik, az az, hogy valószínűleg októberben jön 
ki az új törvény, ami szerint a közműdíjaknak központi hatósági ára lesz, és nem a 
képviselő-testület fog dönteni róla, akkor valószínűleg ez annulálja is ezt a pontot.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra a 
Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 
jóváhagyását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
177/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „A KEOP –
1.2.0/09-11- továbbiakban KEOP program - megvalósítására 
létrehozott Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati 
Társulás Társulási Megállapodását az előterjesztésnek megfelelően, a 
határozat melléklete szerint jóváhagyja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a társulási 
megállapodást a képviselő-testület nevében aláírja. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
12.  Előterjesztés a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társuláshoz való 

csatlakozásról  
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Már több ülésen szóba került, hogy vannak bizonyos alternatívák, ezek közül az egyik 



 25 

az, hogy a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társuláshoz csatlakozzunk. 
Ennek most egy előzetes tanulmány-előkészítési folyamata van, s most ehhez az 
előzetes tanulmányhoz kellene csatlakoznunk. Ez önkormányzatunknak körülbelül 270 
ezer forintos hozzájárulást jelentene, a hárommillió forint bekerülési költségű 
tanulmány elkészítéséhez. A most előterjesztett határozati javaslat nem jelent 
automatikus csatlakozást a pályázathoz, csak az előzetes tanulmányhoz. Amikor a 
tanulmány elkészül, akkor kerül abban a helyzetbe a képviselő-testület, hogy eldöntse, 
hogy csatlakozik-e ehhez a pályázathoz, vagy sem. Lehet, hogy ez 270 ezer forintba 
fog kerülni, de egy elég komoly, 1,3 milliárdos pályázatról van szó, ezért úgy 
gondolja, hogy ezt a lehetőséget ki kell használni, és javasolja, hogy kapcsolódjanak 
ehhez a társuláshoz ebben a formában.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, de elnapolta a döntést egy 
későbbi időpontra, amikor már az alternatív lehetőségekről is lesz információ. Ez a 
döntés tegnap született, lehet, hogy azóta van újabb információ.  

Stayer László polgármester 

Igen, szinte minden nap van valamilyen változás. Emlékezteti a képviselőket, hogy 
volt arról szó, hogy Nagybátony-Hatvan-Jászberény térségekkel megyünk be ebbe a 
társulásba, illetve, hogy talán lesz még egy másik alternatíva is, erre vonatkozóan is 
vannak már jelzések, úgyhogy tényleg minden nap változik a helyzet.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Amellett, hogy ennek az előterjesztésnek az elfogadását javasolja, egyéb javaslata is 
lenne. Beszéltek arról, hogy talán vannak talán alternatív lehetőségek is, és mivel, ez 
egy megvalósíthatósági tanulmány elkészítése, úgy gondolja, hogy szerencsés lenne a 
háttérben megnézni, hogy mik azok a lehetőségek, és ha esetleg a megvalósíthatósági 
tanulmány alapján úgy tűnik, hogy a városunk számára ez nem egy kedvező lehetőség, 
akkor már legyen a képviselő-testületnek tényleg alternatív lehetősége, tehát ne csak 
rébuszokban beszéljünk, hanem valamilyen szinten előkészített anyag a lehetőségekről 
előtérbe  kerüljenek, és akkor talán nem kerül abba a helyzetbe a testület, hogy a 
megvalósíthatósági tanulmány ismeretében kell még elkezdeni egy másik lehetőségről 
gondolkodni, hanem valamilyen szinten a háttérben előre tudtunk haladni az 
alternatívák feltárásában, a lehetőségek megkeresésében. 

Dr. Pintér Sándor képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság ülésén beszélgettek az egyéb lehetőségekről is, de azt gondolja, 
hogy nem kell kimaradni semmiből, tehát próbáljuk meg ezt, és ha van egyéb más, 
jobb lehetőség, akkor azokat az alternatívákat is figyelembe tudják venni. Azt 
gondolja, hogy csatlakozni kell most ehhez a tanulmányterv készítéshez. 
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Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
178/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi 
szándékát a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 
megalakítását előkészítő önkormányzati együttműködésben való 
részvételre, és az ,,Együttműködési megállapodás Projekt 
előkészítésére” című megállapodást a melléklet szerint jóváhagyja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az együttműködési 
megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
13.  Előterjesztés a Dalkia Energia Zrt-vel megkötött hőszolgáltatási szerződés 

meghosszabbítására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

Június 30-án lejár a Dalkia Energia Zrt-vel kötött hőszolgáltatási szerződés, melynek 
keretében igénybe vett szolgáltatásokkal tudtuk biztosítani az önkormányzati 
intézmények fűtését és melegvíz ellátását.  A cég javaslatot tett üzemeltetési szerződés 
meghosszabbítására. A cég, az önkormányzat nehéz gazdasági helyzetét figyelembe 
véve, mindig igyekezett rugalmasan kezelni a fizetési halasztási kérelmeinket. 
Javasolja a képviselő-testületnek, hogy még egy évre hosszabbítsák meg a szerződést. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, és 4 igen, egyhangú szavazattal 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
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határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
179/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dalkia Energia 
Zrt-vel megkötött hőszolgáltatási szerződést meghosszabbítja 2011. 
július 1-től 2012. június 30-áig.  
   
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
14. Előterjesztés a támogatási kérelmek elbírálására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület február 8-án döntött arról, hogy másfél millió forintot különít el a 
sport és a civilszervezetek támogatására, mégpedig olyan formában, hogy egymillió 
forintot a labdarúgócsapatnak, és ötszázezer forintot az egyéb civil szervezeteknek. 
Erre vonatkozóan egy felhívást intéztünk különböző fórumokon keresztül a lakosság 
felé, ahol jeleztük, hogy május 31-éig lehet ezeket az igényeket beadni. A kérelmek 
beérkeztek, volt, ahol összegszerűen megjelölték a kért támogatást, volt olyan is, ahol 
nem szerepelt összeg. Ennek alapján próbáltunk egy javaslatot előkészíteni a 
képviselő-testület elé. Sajnálatos módon az ötszázezer forintos keret eléggé behatárolta 
a lehetőségeket, viszont örömteli módon, most már hamarosan alternatívát tudunk 
nyújtani egy alapítvány formájában arra, hogy aki támogatni szeretné a sportot, a 
kultúrát, egyéb civil szervezeteket, akkor arra lehetősége legyen. Elképzeléseink 
szerint próbálnánk a civil szervezetek kérelmében megfogalmazott összeget 
biztosítani, ha most nem is abban a formában, hogy az önkormányzat által, hanem 
majd az alapítvány támogatásával kiegészítve azt a bizonyos összeget, remélhetőleg 
mindenki meg tudja kapni azt a támogatási összeget, amennyit szeretett volna. Közben 
jelezné, hogy felmerültek olyanok, hogy korábbi években megítélt támogatásokra nem 
érkeztek be elszámolások. Most olyan kényszerpályán mozgunk, hogy annak idején a 
testület nem hozott olyan határozatot, ami behatárolta volna, hogy meddig kell ezeket 
az elszámolásokat benyújtani, úgyhogy most szeretné javasolni a képviselő-
testületnek, hogy ezt korrigálják, hogy ne essenek ugyanabba a hibába. Indítványozza, 
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mint ahogyan más pályázatoknál is van, hogy szabjanak határt arra vonatkozóan, hogy 
meddig kell a támogatás felhasználásáról elszámolást benyújtani, és ez legyen ez év 
vége. Tehát mindig az adott naptári év végéig kötelezzék arra a támogatott 
szervezeteket, hogy a nyújtott támogatásról készítsenek elszámolást.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Annyi kiegészítést szeretne tenni, hogy mindez akkor fogja elérni a hatását, hogyha 
valamilyen szankció is társul hozzá, ezért javasolja, hogy aki nem tesz eleget az 
elszámolási kötelezettségének december 31-éig, egy vagy két évre kizárja magát abból 
a lehetőségből, hogy az önkormányzat felé pályázat nyújtson be ilyen címen. 
Véleménye, hogy ezzel elérik azt a hatást, hogy időben megérkezzenek az 
elszámolások.  

Stayer László polgármester 

Egyetért a fent elhangzott javaslattal. Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, 
Művelődési és Sport Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság az előterjesztést 3 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
elfogadta. Annyi megjegyzése lenne, amit a polgármester úr és alpolgármester asszony 
is mondott, hogy valami rendszerbe kellene foglalni ezt a dolgot, mert például volt 
olyan, aki nem is jelölt meg támogatási összeget a kérelmében, és a bizottság tagjaitól 
volt olyan javaslat is, hogy ezekkel a kérelmekkel ne is foglalkozzanak. Tehát 
jelöljenek meg összeget, mert ez borzasztóan kényelmetlen helyzet mindenkinek. 
Nagyon jó ötletnek tartja, hogy időkorlátokat kell felállítani, minden pályázatnál így 
van az elszámolási időszak meg van szabva, hogy meddig kell elszámolni a 
pályázatban nyert pénzzel. Még ha csak csekély összegekről is van szó, de akkor is 
valamilyen pénzügyi fegyelmet kell biztosítani. A bizottság javaslata az volt, hogy a 
jövőre nézve dolgozzon ki vagy a pénzügyi osztály, vagy az illetékes osztály erre egy 
olyan elszámolási szabályzatot, ami bizonyos kereteket és korlátokat állít fel, és 
világos határidőket a civil szervezeteknek szánt pénzeszközökre, mind a pályáztatási 
időszakban, mind pedig a projekt lezárásának időszakára, és akkor egy csomó dolog 
méregfoga ki van húzva. Természetesen az is egy jó megoldás, hogyha valaki nem 
számolt el, vagy nem tud elszámolni, az vagy visszafizeti, vagy kizárja magát a 
további pályázási lehetőségből. Ezek eddig nem voltak leírva, tehát nagyon számon 
nem kérhetők, viszont a jövőbeni pályázatokra ez nagyon célszerű dolog lenne. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a véleményt. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a 
bizottság javaslatának ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és a javaslatát, mely írásban 
kiosztásra került az ülés elején, ebben a formában 4 igen egyhangú szavazattal 
elfogadta. 
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Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a Pénzügyi Bizottság írásban kiosztott 
javaslata szerint bocsátja szavazásra a támogatási kérelmek elbírálását. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadva, 8 igen szavazattal 
(ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

180/2011.(VI.28.) számú határozata 
 

1.  Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi költségvetési 
keretben biztosított előirányzat terhére az alábbi önkormányzati támogatásokat 
adja: 

Támogatást kérő neve A támogatás célja Támogatá
s összege  

Ft-ban     
Diabétesz Klub Működési költségekre 20.000 
„Élő Kövek” Alapítvány A plébánián működő kórus kirándulásának 

támogatása 
20.000 

Szécsényiek a Zenért 
Alapítvány 

A gyermekkar az Országos Döntőre utazás 
költségeinek támogatása 

20.000 

Erkel Ferenc Vegyeskar Egerben rendezendő Nemzetközi 
Kórusfesztiválon való részvételhez utazási 
költségtérítés 

 
30.000 

Magyar Vöröskereszt 
Területi Szervezete 

Véradók Napja lebonyolítása 20.000 

Polgárőrség Szécsény Üzemanyag, telefon ktg., formaruha 
vásárlás, biztosítás, műszaki vizsga 

40.000 

Keresztény 
Értelmiségiek 
Szövetsége 

Városi kulturális (irodalmi, zenei) 
rendezvények, kiállítások szervezése 

20.000 

Szécsényi Népművészeti 
Egyesület 

Az egyesület táncosainak népviseleti ruha 
vásárlása 

50.000 

II. Rákóczi Ferenc 
Kertbarátkör 

Működési költségekre, kiállítás 
rendezésének támogatása 

20.000 

Őszi Alkony Nyugdíjas 
Klub 

A klub fennállásának 35. évfordulója 
megünneplése 

20.000 

Rendőr és Határőr 
Nyugdíjas Egyesület 
Szécsény 

Fiatal munkatársak szakmai ismereteinek 
bővítésében részvétel, tanulók, időskorúak 
részére szervezett bűnmegelőzési és 
közlekedési ismeretek oktatásában 
részvétel. 

 
 

10.000 

1956. Magyar 
Nemzetőrség 

A rendezvényeken való részvétel, 
működés támogatása 

20.000 



 30 

Rákóczi Városa 
Alapítvány 

Ünnepségek szervezése, Rákóczi 
szellemiségének ápolása, együttműködés a 
határon túli településekkel 

 
         

10.000 
Múzeumbaráti Kör Haynald István családi naplójának 

megjelentetése 
30.000 

Igaz Lóbarátok és 
Jóbarátok Diáksport 
Közhasznú Egyesület 

Működés, lovas táborban, sporttáborban, 
teniszoktatáson való részvétel, eszköz 
vásárlás támogatása 

 
         

20.000 
Szécsényi Amatőr Futók 
Társasága 

Futóversenyek szervezése, díjazás, 
utazási, nevezési költségek támogatása 

50.000 

Városi Sportegyesület 
Szécsény  

Működési költségekre (versenyengedély, 
nevezési-, tagdíjak, utazás, játékvezetői 
díjak, sportorvosi vizsgálati díjak, 
átigazolási díjak), sportfelszerelések, 
eszközök vásárlása 

 
 
    

1.000.000 

VSE 2 amatőr labdarúgó 
csapat 

Működés támogatása 50.000 

Pofosz Nógrád Megyei 
Szervezete 

2012-es Pofosz-naptár megjelentetésének 
támogatása 

20.000 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatások 
kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó támogatási szerződéseket 
aláírja.  

 
2.  A képviselő-testület a következő kérelmeket, a támogatási keret szűkös volta miatt, 

nem tudja támogatni: Cserhát-Ipoly Környezet és Természetvédelmi Egyesület, Pro 
Minoritate Alapítvány, Nógrád Megyei Közoktatási Közalapítvány, Magyar 
Véradók Szövetsége, Csontvelő Átültetettek Országos és Érdekvédelmi 
Egyesülete. 

 
Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Ezek után szavazásra bocsátja az alpolgármester asszony által tett javaslatot azzal, 
hogy a maga részről nem javasolja, hogy egy éven túlmenjenek a kizárással azok 
esetében, akik az elszámolást adott év december végéig nem nyújtják be. Ez is elérheti 
azt a célt, hogy teljesítsék elszámolási kötelezettségüket a szervezetek. Ezek szerint 
ismerteti és bocsátja szavazásra a határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
181/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy 2011. évtől kezdődően az önkormányzat 
költségvetéséből nyújtott támogatásokra kötött „Támogatási 
szerződés”-be bele kell foglalni, hogy azok a civil- és 
sportszervezetek, amelyek a támogatási összeg felhasználásáról adott 
év december 31-éig nem számolnak el, a következő évre kizárják 
magukat a támogatásból.  

 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Pénzügyi osztályvezető 

 
 
15.  Egyebek: 
15.1. Előterjesztés a Hollókőtől Murányig kerékpáron - határon átnyúló 

kerékpárút hálózat Szécsény közigazgatási területén haladó szakaszaira 
vonatkozó tulajdonosi és kezelői nyilatkozat megadására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Sürgősségi indítványként került a képviselő-testület elé ez az előterjesztés. Kéri a 
jegyző asszonyt, adjon rövid tájékoztatást a képviselő-testületnek.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Nógrád Megye Önkormányzata pályázatot nyújtott be „Hollókőtől Murányig 
kerékpáron – határon átnyúló kerékpárút – hálózat” tervezésére vonatkozóan. Ez a terv 
elkészült, és a Nógrád Megye Önkormányzatának tulajdona, azonban ha valamelyik 
érintett önkormányzat - Szécsény Önkormányzata is érintett e tekintetben - pályázatot 
szeretne benyújtani a kerékpárút kialakítására, abban az esetben átadják a tervet az 
önkormányzatnak, és így tud pályázni. Szécsény tekintetében a Kossuth út érintett. A 
Kossuth út részben állami út, és részben önkormányzati út tekintetében érintett, tehát 
egy kerékpársáv és egy kerékpárút nevezetű projekt valósulhatna meg, emennyiben 
pályázunk. Ehhez viszont, mivel állami tulajdonú út is van benne, a Magyar Közút 
Nonprofit Zrt és a Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központtal együttműködési 
megállapodást kell majd kötni. A megbeszélésen már nyilatkozott az igazgató úr, hogy 
a háromoldalú megállapodásra sor kerül, amennyiben az önkormányzatunk pályázni 
szeretne a kerékpárútra.  
Kéri a képviselő-testülettől, hogy az előterjesztésben szereplő tulajdonosi és kezelői 
nyilatkozat aláírására hatalmazza fel a polgármester urat, hiszen ez egy olyan pályázati 
lehetőség, többször próbálkoztunk már kerékpárút építésével, és hátha most lesz egy 
olyan pályázati kiírás, ahová majd tud az önkormányzat pályázni. Ez most költségbe 
nem kerül, egy ingyen megkapott tervről lenne szó, természetesen ahhoz, hogy ezt a 
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tervet használni tudjuk, szükség van a pályázatnál a tulajdonosi és kezelői 
hozzájárulásra.     

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tájékoztatást. A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta az előterjesztést, 
kéri a bizottság javaslatának ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
elfogadásra javasolja a testületnek az előterjesztés elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát.  
Mivel hozzászóló nem jelentkezett az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
182/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Hollókőtől 
Murányig kerékpáron – határon átnyúló kerékpárút hálózat Szécsény 
közigazgatási területén haladó szakaszai vonatkozásában a tulajdonosi 
és kezelői nyilatkozatot az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja és felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat 
aláírására, továbbá annak Nógrád Megyei Kormányhivatal 
Közlekedési Felügyelőségének (3100 Salgótarján, Karancs út 54.) 
történő megküldésére. 

 
Határidő: 2011. július 11. 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
182/2011.(VI.28.) sz. határozat melléklete 

 
TULAJDONOSI ÉS KEZEL ŐI 

NYILATKOZAT 
 
 
Tárgy: Hollókőtől Murányig kerékpáron – határon átnyúló kerékpárút 
hálózat Szécsény közigazgatási területén húzódó szakaszának 
tervezése, tulajdonba és kezelésbe vétele. 
 
Szécsény Város Önkormányzata felhatalmazza Nógrád Megye 
Önkormányzatát, hogy Szécsényben a Kossuth úton kerékpársáv 
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engedélyezési tervdokumentációját elkészíttesse, felhatalmazza a 
Nógrád Megyei Kormányhivatal Közlekedési Felügyelőségét, hogy az 
engedélyezési eljárás során építetető-engedélyesként Nógrád Megye 
Önkormányzatát nevesítse. 
 
Nyilatkozom, hogy a Hollókőtől Murányig Kerékpáron – határon 
átnyúló kerékpárút hálózat Szécsényben a Kossuth úton tervezett 
kerékpársáv megvalósítása után Szácsény Város Önkormányzata 
tulajdonába és kezelésébe veszi, az a helyi közúthálózat része lesz.  
 
Ez a tulajdonosi és kezelői nyilatkozat a VIA  FUTURA Mérnöki, 
Tanácsadó és Szolgáltató Kft. által elkészített 1009/4 tervszámú, 
2011. márciusi dátumú Hollókőtől Murányig Kerékpáron – határon 
átnyúló kerékpárút hálózat „Kerékpársáv Szécsényben a Kossuth 
úton” építési engedélyének kiadásához készült. 
 
Szécsény, 2011. június …...  
                                                                                      Stayer László 
                                                                                       polgármester                                                                                             

 
 
15.2. Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. beadványa 2 fő foglalkoztatott 

bértámogatására  
(Beadvány a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad arról, hogy kérelem érkezett Velenczei Norbert úrtól, a Szécsényi 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójától.  
Felolvasás útján ismerteti a beadványt a következők szerint: 
„ Tisztelt Polgármester Úr! 
Alulírott, Velenczei Norbert, mint a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 
ügyvezetője, azzal az előterjesztéssel fordulok Ön felé, hogy Szécsény Város két külső 
település részén  (Benczúrfalva és Pösténypuszta) a közmunka program keretén belül 
nem tudtuk megoldani a zöldterület-kezelési és takarítási feladatokat felelős 
megbízható munkatársakkal, s két fő munkavállaló foglalkoztatására lenne szükség.  
A jelenlegi lehetőség szerint a Társaságunk tudna pályázni két fő 50 év feletti 
munkavállaló foglalkoztatására a Munkaügyi Központtól 50% bér + 
járuléktámogatással 9 hónapra, amely a helyzetet megoldaná. Ehhez azonban szükség 
lenne a fennmaradó önrészre, amit az Önkormányzat finanszírozna. Kérem a 
Polgármester Úr segítségét abban, hogy ezen javaslatomat a soron következő 
Önkormányzati ülésen előterjeszteni szíveskedjék. 
A Társaság Felügyelő Bizottsága 2011. június 24-i ülésén megtárgyalta a 
foglalkozatás lehetőségét, az indokokat elfogadta és előterjesztésre javasolta.” 
 
Annyit szeretné hozzáfűzni, hogy mindannyian érzékeljük, hogy milyen nehéz 
helyzetben van a Városüzemeltetési Kft-nk, lényegesen kevesebb munkaerővel tud 
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gazdálkodni, mint az elmúlt időszakokban, ezért úgy gondolja, hogy minden olyan 
lehetőséget meg kellene ragadni, hogy ezeket a problémákat megoldjuk, és ehhez most 
még 50 %-os bértámogatást is lehetne kapni, ezért úgy gondolja, hogy támogatni kell 
ezt a kezdeményezést.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nagyon örül a kezdeményezésnek, véleménye, hogy alpolgármester úr is, mert a 
településrészekért ők a felelősek. Az ügyvezető úrnak már jelezte, hogy 
Pösténypusztán gondok vannak, a temetőben már nagyon nagy a fű, és lehet, hogy már 
csak gépi kaszával lehetne levágni. A lehetőségeihez képest próbálja ezt rendben 
tartani, de az tényleg szerencsés lenne, ha a településeken lenne egy felelős, mert ő ott 
él a faluban, tudja, hogy hol van probléma, hol nagy a fű, tudja figyelni ezeket a 
dolgokat, és folyamatosan rendben tudja tartani. Tudja a lakosok hozzá intézett 
kéréseit akár a Városüzemeltetési Kft. felé tolmácsolni, vagy akár helyben megoldani, 
úgyhogy nagyon-nagyon örül annak, hogy Pösténypuszta és Benczúrfalva is kap egy-
egy ilyen munkaerőt, pláne azért, mert akkor egy kicsit közelebb kerülnek még ezáltal 
is ahhoz a vállalásukhoz, hogy Pösténypuszta és Benczúrfalva is egyenrangúvá válik 
Szécsénnyel. Úgy gondolja, ha gazdája van a feladatellátásnak, akkor mindenképpen a 
helyiek érdekét fogja szolgálni.  

Sümegi Tamás alpolgármester 

Csak csatlakozni tud az alpolgármester asszony által elmondottakhoz. Annyi kérése 
lenne az ügyvezető igazgató úrhoz, ha már meg lesz a két fő, akkor legyen egy közös 
település bejárás a dolgozókkal együtt.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek hozzáfűznivalója. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azért is jó ez, mert viszonylag költségtakarékos, hiszen ha helyben vannak a 
dolgozók, nem kell őket szállítani, és szerinte is nagyon fontos dolog az, hogy mind a 
két településrészen lesz egy helyi ember, aki ott ezeket a dolgokat el tudja végezni. Ha 
lenne lehetőség, még többet kellene alkalmazni, legalább még két-három ember 
elkellene mind két településrészen, úgyhogy erre törekedni kellene, ha lesz rá pályázati 
lehetőség, és jó pályázati lehetőség, akkor növelni kellene ezt a létszámot.  

Stayer László polgármester 

Egyelőre a közmunkaprogramban stopot kaptunk, több személyt most nem tudunk 
felvenni a program átalakítása miatt. Reméljük, hogy újra nyílnak a lehetőségek, és 
akkor még több embert tudunk majd alkalmazni.    
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
183/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, 
hogy a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. támogatási igényt 
nyújtson be a Nógrád Megyei Kormányhivatal Munkaügyi Központ 
Szécsényi Kirendeltsége felé két fő 50 év feletti munkavállaló 9 hónap 
időtartamban történő foglalkoztatására. 
 
A képviselő-testület a foglalkoztatáshoz szükséges 891.590 Ft önrészt 
biztosítja.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
15.3. Tájékoztató a temetőben történt fakivágásokkal kapcsolatban 
 

Stayer László polgármester 

Az előző képviselő-testületi ülésen Antal Ferenc képviselő úr felvetett, hogy a 
temetőben fakivágások ügyében szeretne tisztán látni. Megkérte aljegyző asszonyt, 
hogy készüljön egy tájékoztatóval ez ügyben, ezét átadja a szót. 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Kronológiai sorrendben ismertetné a temetőben lévő fakivágással kapcsolatos 
elvégzett feladatokat. A Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezető 
igazgatója eljuttatott hozzá nyolc darab lakossági kérelmet, amely összesen 13 db fa 
kivágására vonatkozott. Ezen fák kivágása tekintetében a Városüzemeltetési Kft. 
igazgatója beszerezte az Ipoly-Erdő Zrt-től a szükséges szakértői véleményeket. A 
szakértői vélemények alapján megalapozott volt a fák kivágása, amelyhez az 
önkormányzat nevében, a polgármester úr, mint tulajdonos, hozzájárulását adta. Ezt 
követően a fakivágásra megállapodást kötött egy alpinista magánszeméllyel, mivel 
ezeket a fákat nem lehetett másként kivágni, mert olyan környezetben voltak, hogy 
csak ezzel az alpintechnikával lehetett kivágni. A vállalkozó a munkát elvégezte, 
összesen 13 db fa került kivágásra, mely között volt hárs, kőris, gesztenye, akác és 
juhar. A teljesítés igazolása megtörtént. Időközben, mint mindenki előtt ismerestes, 
viharkár történt (az erről készült fényképfelvételeket megmutatja a képviselőknek), 
ezért még 5 fák ki kellett vágni, ezek között volt olyan is, melyet már csak darabolni 
kellett, mert a vihar kidöntötte. A kár jelentős, 20 db síremléket rongáltak meg a fák, 
különösen egy egyik fa, mely egész sorokat tarolt le. A károkról a hivatal ügyintézői 
jegyzőkönyvet vettek fel. Már érkeztek be kártérítés iránti kérelmek, velük 
folyamatban van az egyeztetés. A képeken látszik, hogy milye rombolást végzett a 
vihar, még egészséges fákban is, tehát szükséges lenne a fák szakértővel való 
átvizsgáltatása, hogy megelőzzük a hasonló károkat. 
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Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Egy személyes hangvételű megjegyzése lenne. Az előző 
időszakban többször láthattak rajta képviselőtársai vívódást, vagy elkeseredettséget, 
ami abból adódott, hogy nehéz döntéseket kellett meghoznia, ami eléggé megviselte. 
Akkor néhány rutinosabb, vagy régebb óta képviselő társa mondta azt, hogy bizony 
vannak olyan döntések, amikor nem lehet mindenkinek jót tenni, és akkor mérlegelni 
kell, és a kisebb rossz felé kell elmozdulni. Azt gondolja, hogy ez az eset ennek ékes 
bizonyítéka. Ha jól emlékszik, éppen előző testületi ülésen említette már ezt, hogy két 
álláspont ütközik, a temetői fa ügyben. Nyilván áldásos hatása van ezeknek a fáknak, 
napsütéses időben árnyékot nyújtanak. A másik oldal viszont, azoknak a 
hozzátartozóknak, akiknek közvetlenül a sír közelében van a fa, azoknak bizony 
problémákat okoz, akár a gyökerek növekedésével a talajegyenetlenségből a sírokban 
keletkezhetnek károk, vagy a fákról lepotyogó száraz ágak miatt, de akár csak a 
lehulló levelek is okoznak kellemetlenséget, helyenként már nemcsak 
kellemetlenséget, hanem anyagi vonzatú problémákat is a tulajdonosoknak. Tehát ez a 
két álláspont ütközik egymással, és azok a képek, melyek a vihar után készültek, azok 
egyértelmű választ adnak erre a problémára. Ugyanis, ahogy említette aljegyző 
asszony is, a múlt heti óriási vihar, hatalmas fákat döntött ki a temetőben, és bizony a 
sírokban is jelentés károkat okozott, tehát úgy gondolja, hogy a kérdés eldőlt, és a 
testületnek igenis afelé kell elmenni, hogy még egyszer ilyen problémák ne legyenek, 
mert többszázezres, akár milliós károk is keletkezhetnek a sírokban egy-egy ilyen 
vihar kapcsán. Tehát nagyon fontos, hogy megvizsgáltassuk ezeket a fákat, és 
amelyeknél indokolt, ki kell vágni. Ezt fel kell vállalni, véleménye, hogy ez a kisebb 
rossz felé haladás.  
Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója ehhez. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Mivel a költségvetést érintő tételről van szó, kéri a képviselő-testületet, hogy hozzanak 
döntést a temetőben lévő fák felülvizsgálatáról, melynek költségét a költségvetésben 
biztosítani fogjuk.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy a megrongálódott sírok helyreállításai költségét ki viseli? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Az önkormányzatnak kell viselni, mint a temető üzemeltetőjének.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nincs erre biztosítás? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Csak az épületre van biztosításunk, a sírokra nincs, úgyhogy az önkormányzatnak kell 
az érintettekkel egyezségre jutni, ami folyamatban is van, mint ahogy aljegyző asszony 
már elmondta. 
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Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy azért nincs biztosítás, mert nincs rá lehetőség? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Nem kötött rá az önkormányzat. 

Stayer László polgármester 

Akkor úgy véli, arról is kellene határozatot hozni, hogy kössenek biztosítást, mert 
máskor is előfordulhat ilyen eset. Javasolja, hogy kérjenek több biztosítótársaságtól 
ajánlatot temetőkben lévő épületek és temetői tartozékok biztosítására. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Még tavaly őszön jelezte a Városüzemeltetési Kft. felé, hogy többen szóltak, hogy a 
ligetben is vannak elöregedett, balesetveszélyes fák. Félő, hogy gyerekekre, 
sportolókra is ráeshet, vagy akár vagyoni kárt is okozhat. Ha már úgyis dönt a testület, 
hogy vizsgálják meg a fákat, ezt is jó lenne belevenni. Nem tudja, hogy máshol a 
városban van-e hasonló probléma, mert a vizsgálatot ki lehetne terjeszteni.  
Úgy gondolja, hogy a pösténypusztai temetőben is jó lenne megvizsgálni a fákat, mert 
ott is sok öreg fa van, s úgy tudja, hogy ott is több kérelem van erre vonatkozóan. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Alpolgármester asszony félig már elmondta, amit ő is szeretett volna mondani, hogyha 
már döntés születik a faállomány felülvizsgálatáról, akkor azt terjesszék ki más 
területre is. Tehát a már említett Kossuth-ligeten kívül az Erzsébet térre, mert ott 
súlyosan megrongálódott az egyik fa, úgy véli elkerülhetetlen, hogy az kivágásra 
kerüljön, de a Várkertben is súlyosan megrongálódott aznap éjszaka két-három fa, 
ezeket mindenféleképpen érdemes lenne nyesni, és ha nagyon súlyosan károsodott, 
akkor kivágni, a későbbi baleset, vagy életveszély elhárítása érdekében.  

Stayer László polgármester 

Köszöni a hozzászólásokat. A Városüzemeltetési Kft. már megjelentetett egy hirdetést 
a kábeltelevízióban arról, hogy folyamatosan azon dolgozik, hogy a károkból eredő 
problémákat megoldja, illetve amennyiben van még a lakosság részéről igény, akkor 
azt a Kft. felé tudják jelezni.   
Javasolja, hogy két határozatot hozzon a testület. Az egyik, hogy az önkormányzati 
tulajdonú területeken lévő fákat szakértővel vizsgáltassák meg és a vizsgálat 
eredményeként szükségessé váló intézkedéseket meg kell tenni. Kéri, aki ezzel 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
184/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzati tulajdonú területeken lévő fák szakértő által történő 
megvizsgálását rendeli el annak érdekében, hogy a beteg, elöregedett, 
balesetveszélyes fák kivágásra kerüljenek.  
A képviselő-testület felhatalmazza az aljegyzőt a vizsgálat 
megrendelésére, és azt követően a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

Aljegyző 
 

Stayer László polgármester 

A másik határozati javaslat pedig, hogy kérjünk ajánlatot több biztosítótársaságtól az 
önkormányzati tulajdonú temetőkben lévő épületek és temetői tartozékok biztosítására 
vonatkozóan. Kéri, aki ezzel a javaslattal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
185/2011.(VI.28.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ajánlatot kér 
biztosítótársaságoktól az önkormányzati tulajdonú temetőkben lévő 
épületek és temetői tartozékok biztosítására. Az ajánlatok beérkezését 
követően dönt a biztosítás megkötéséről.    
 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Polgármester 

 
 
15.4. Képviselői tájékoztatók  
    

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A képviselő-testülettől a polgármester úrral együtt felhatalmazást kapott arra 
vonatkozóan, hogy az egyik legnagyobb pertárgy értékű ügyben, a Remondis perben 
tárgyalásokat folytathassanak a peren kívüli egyezség érdekében, és ha olyan 
lehetőséget látnak, mely az önkormányzat számára kedvező, akkor kössenek 
megállapodást. Érintőlegesen már korábban említette, hogy ez a megállapodás 
megszületett. Tájékoztatást ad arról, hogy a per már le is zárult. Mint ismeretes a 
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perben két tétel állt egymással szemben, egyrészt a Remondis Kft. követelt  
számlatartozás címén egy elég nagy összeget, kamataival együtt a százmillió forintot is 
meghaladó összeget az önkormányzattól, ezzel szemben az önkormányzat követelte 
azt a kukásautót, amelyet használatba adtunk a cégnek meghatározott időre, illetve 
szerződésszegésből eredően volt követelésünk. A két követeléssel kapcsolatban annyit 
mindenképp fontos megjegyezni, hogy a számlakövetelést mi elismertük, tehát ezzel 
kapcsoltban a Remondisnak bizonyítási terhe már nem volt, hiszen egy elismert 
tartozásról volt szó. Ezzel szemben, amit az önkormányzat állított és szeretett volna a 
bíróság számára elfogadhatóvá tenni, ott még egy igen időigényes és rettenetesen 
nehéz bizonyítási eljárás előtt álltunk volna. Arra gondol itt, hogy a 
szerződésszegésben érintett egyéb vállalkozások egy része már megszűnt, tehát a 
bizonyítást egyéb tanúvallomásokkal, egyéb bizonyításokkal kellett volna folytatni, 
illetve nehéz lett volna mindenképpen megmondani, hogy a lerakott szemét milyen 
jellegű, veszélyes, vagy nem veszélyes hulladék, mennyi volt a mennyisége, tehát ez 
egy nagyon-nagyon nehéz eljárás lett volna. És amennyiben sikertelen lett volna ez a 
bizonyítási eljárása az önkormányzatnak, ami benne volt a lehetőségek között, hiszen 
volt olyan, amit az idő múlására tekintettel nem tudtunk volna bizonyítani, akkor ez 
azt jelentette volna számunkra, hogy egy tetemes, számlatartozáson felüli, perköltséget 
is meg kellett volna fizetni. Tehát mérlegelni kellett, hogy ilyen lehetőségek mellett 
most van-e valamilyen lehetőség arra, hogy a pert lezárjuk. A másik 
gondolatmenetünk az volt, és szerencsére ebben a Remondis is partner volt, mivel az 
Unió is leginkább a hulladékválogatást és hulladékgazdálkodást támogatja, és ők 
ebben országos szinten is egy eléggé fontos szerepet töltenek be, és egy ilyen 
egymással szembeni peres ügy egy kicsit behatárolta volna mind az ő, mind a mi 
lehetőségeinket, ezért elég jó tárgyalási alapról indultunk, és sikeresen sikerült 
megegyezni, oly módon, hogy ők sem kívánják érvényesíteni a több mint százmilliót 
érő és biztos követelésüket velünk szemben, cserében mi is elálltunk a keresetünk azon 
részétől, hogy a szerződésből eredő károkozással bármilyen követeléssel élünk. Kicsit 
érdekes a kukás autó problematikája, ott egy érvényes szerződés van, hogy 
használhatja ezt a kukás autót, az egy valóban nehézkes kérdés, hogy miután nekünk a 
szerződésünk velük megszűnt, így az a kitételünk, ami benne volt, az ellehetetlenült, és 
miután mi kezdeményeztük a szerződés felbontását, nem biztos benne száz százalékig, 
hogy nem mondhatjuk azt, hogy ez tulajdonképpen egy ellehetetlenülés volt. Úgy 
gondolja, hogy az önkormányzat számára mindenképpen egy nagyon jó lehetőség volt, 
ezért a polgármester úrral együtt ezt a megállapodást aláírták. A bíróságon eljártak, és 
a bíróság örömmel fogadta azt, hogy peren kívüli megállapodás van, azt jóváhagyta, és 
így most már jogerősen lezárult ez a peres ügy. Ez azért is nagyon célszerű, mert a 
mostani kimutatásaink azért egy picit jobban állnak a tekintetben, hogy nincs egy 
ekkora pertárgyértékű per folyamatban a várossal szemben.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját. Úgy gondolja, hogy ez egy akkora 
léptékű dolog, ami párját ritkítja. Talán közhelyszerű dolgot mond, de elég sok 
Demokles kard lebegett a fejük felett, amikor nekivágtak ennek a ciklusnak, és abból a 
legnagyobbat sikerült félrelökni. Akik régóta a testület tagjai, ők tudják megmondani, 
hogy hány éve hózódik ez a per, és egyáltalán semmiféle előrelépés ez ügyben nem 
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volt, úgyhogy csak megköszönni tudja alpolgármester asszonynak azt a hihetetlenül 
komoly munkát, amit ebben az ügyben elvégzett, és nagyon boldog, hogy ezt így 
sikerült lerendezni. 

Varga Béla képviselő 

Szeretne csatlakozni a polgármester úr által elmondottakhoz, ugyanis mint több ciklus 
óta itt lévő testületi tag, jó néhány kollégájával együtt tapasztalta azt, hogy ez egy 
valóban nagyon nyűgös, nehéz ügy volt a „Rethmann ügy”, és számtalan parttalan 
vita, megállapodás, jó néhány pereskedés és súlyos, százmilliós nagyságrendű 
teherként lebegett ez az önkormányzat feje fölött. Ez mindenképpen egy kiváló 
teljesítmény, és gratulálunk az alpolgármester asszonynak, hogy ezt el tudta érni, és 
ebben a formában a városnak tudta a vagyonát gyarapítani, és azt a lehetőséget, hogy 
ismételten egy nehéz helyzettel kevesebb van, és egy komoly ügyet sikerült megoldani 
Köszöni szépen a testület nevében! 

Stayer László polgármester 

Szintén köszöni szépen! 
Smelkó István képviselő úr jelezte még, hogy az egyebek napirend keretében szeretne 
szólni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Van néhány kérdése, kérése, valamint lakossági bejelentést szeretne tolmácsolni. Az 
első kérdése a szélessávú internettel kapcsolatos: ugye néhány éve már kiépült a 
városban a szélessávú internet, és a kérdés azt, hogy miért nem lehet a lakosság széles 
néptömegeinek elérni ezt a fajta szolgáltatást, hiszen sok tízmillió, vagy százmillió 
forint áll benne. Ugyan állítólag vannak pontok, ahol lehet fogni, de mégsem tömeges 
ez a dolog a városban, és arról volt szó, hogy az intézmények, a lakosság, majdnem 
mindenki el tudja majd érni ezt az olcsó és nagyon jó internet-csatlakozást.  

Stayer László polgármester 

Ez is egy ilyen kisebb kard. Alpolgármester asszony majd elmondja, hogy hol tartunk 
ebben az ügyben, mert dolgozunk az ügyön.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ott tartunk az ügyben, hogy az alapszerződések, amelyek köttettek, azok 
hozzákerültek, szeretné nagyon alaposan áttekinteni őket, és kérni majd az ad hoc 
bizottság segítségét is erre vonatkozóan. Tehát a szerződéseket áttekintik, kialakítanak 
egy közös álláspontot, és előzetesen már egyeztettek a polgármester úrral, hogyha ezt a 
tárgyalási feladatot átadja részére, akkor mindenképpen szeretne leülni az Opticon-nal 
ebben az ügyben és tárgyalni részben arról, hogy mikor fogják tudni ezt - úgy gondolja 
száz milliós nagyságrendű beruházás volt - valóban üzemeltetni, illetve ha nem tudják 
üzemeltetni, mert bármilyen technikai, vagy egyéb oka van ennek, akkor hogyan 
tudnánk mégis úgymond szolgálni a lakosságot, és keresni egy olyan szolgáltatót, aki 
ezt fel tudná vállalni. Ehhez egy előzetes felmérésre van szükség, pontosan ismerni 
kell a szerződés részleteit, valamint a szerződő fél álláspontját, és ha sikerül, valóban 
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szerencsés lenne ebben is megállapodást kötnünk. Mindenre nyitottak vagyunk, amivel 
valóban tudnánk a lakosoknak ezt a szélessávú internetet biztosítani. Mindenki életét 
megkönnyítené, ha nem kellene hosszasan várni egy-egy internetes lap megnyitására, 
és valóban tudnák minél többen használni a városban.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni szépen a választ. A másik két felvetése kisebb volumenű, de a városképer 
rontó dologról van szó. A Várkert oldalán a kerítésről, a borjúpásti résznél, le van 
szaggatva a drót - nem tudja, hogy a vihartól van-e - de ott elég sokan járnak, ezért 
meg kellene javítani. Valamint bizottsági ülésen is felmerült az, hogy az új 
egészségügyi központ előtt van két virágos betonláda, ami kell-e oda, vagy sem? Van 
ott egy hirdetőtábla is, ami nagyon csúnya hirdetőtábla, eléggé elrondítja az épületet. 
Nem tudja, hogy az odavaló-e, vagy hogyan került oda?  
A polgármester úr említette a tájékoztatójában a tüdőgondozót, hogy tárgyaltak róla. 
Lehetne erről egy kicsit többet tudni? Most jelenleg kettő van a városban. Mi lesz a 
másik sorsa, az megszűnik, vagy átkerülnek a betegek az újba? Ezt is kérdezték, hogy 
hogyan alakul ez a dolog. Mondta, hogy ez nem az önkormányzat dolga, hanem az 
egészségügyi kft-é, de a lakosságot érdekli ez a kérdés. 

Stayer László polgármester 

Megpróbál sorban válaszolni. A Várkertnél részben a vihar okozott károkat, sajnos 
azért elképzelhető, hogy van abban emberi kéz ügyködése is, esetleg megbontották a 
kerítést. Mi megadtuk a lehetőséget, kaput nyitottunk a volt Émász-telep felőli részen, 
tehát onnan be lehet menni most már, az alsó részen is. Való igaz, hogy alpolgármester 
úrral éppen ezen az ominózus kedd estén lent voltak, és ketten emeltek le a kerítésről 
egy kidőlt fát, ami igencsak meg megrongálta a kerítést. Ahogy a városüzemeltetési 
cég ügyvezető igazgatója jelezte is, folyamatosan próbálják helyreállítani ezeket a 
károkat, úgy gondolja, rövidesen ez is korrigálva lesz.   
Az egészségügyi centrum előtt három virágtartó van, és valóban nem igazán 
esztétikus, úgyhogy kérni fogja a céget, hogy azt onnan vigyék el. Ha virágot akarunk 
oda tenni, akkor inkább az új virágládákból kerüljenek ki, mert ami jelenleg ott van, 
nem igazán ennek a kornak megfelelő.    
Az utolsó kérdésre: Ahogy elindult az új egészségügyi centrum működése, abban van 
tüdőgondozó, tüdőgyógyászat. Két szakorvos is rendelkezik ilyen képesítéssel, új 
műszerek vannak, tehát lényegesen jobb feltételeket tudunk biztosítani az új 
intézményben, tehát azt tudja mondani, hogy automatikusa átkerülhetett volna ez a 
szolgáltatás az új intézménybe, és amiért egyeztetni kellett a salgótarjáni megyei 
kórházzal, az abból adódik, hogy a régi tüdőgondozó ellátási körzete túlnyúlik a 
kistérségen. Van öt olyan település, amelyek nem a kistérséghez tartoznak, tehát nem 
automatikusan kerülnének ide, és ez ügyben kellett egyezkedni. Úgy néz ki, hogy azon 
települések lakóinak, akik nem a kistérséghez tartoznak, majd Salgótarjánba kell 
bemenniük ezt az ellátást igénybe venni, de a térségi lakosok július elsejétől már az új 
intézményben vehetik igénybe ezt a szolgáltatást. A régi intézmény ki fog költözni az 
épületből. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni a választ.  

Stayer László polgármester 

Mivel több képviselő nem jelezte, hogy szólni kíván, ezért megköszöni mindenki aktív 
részvételét, és az ülést bezárja (1747 órakor).  
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dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Stayer László  
polgármester 

 


